

FAU Aspervika skole, referat 01.11.2023 kl. 19.00

Tilstede fra skolen	Rektor Unni Tingvik
Tilstede fra FAU	Maggi Fredriksen, Knut Bjerkan, Cecilie Grimsrud, , Linda Reiersen, , Hanne Marie Eriksen-Aske, Dagny Moland Seim, Anders Andersen, Line Cecilie Dalheim, Morten Hommelund, Ingrid Lande, Williams Prince Mawanda, Linda Reiersen
Ikke tilstede	Pål Andersen, Hjørdis Eikeskog, Rune Voll Herikstad, Anita Khumsap Ellingsen

Nr.	Sak	Handling
	<p>Referat</p> <p>Gjennomgang av referat fra forrige gang, pluss godkjenning av referat</p> <ul style="list-style-type: none">● Rektor sjekker med Sandnes kommune ang. IKT-skriv, se forrige referat● Brev til Kolumbus: venter på forelder. <p>Kasserer:</p> <ul style="list-style-type: none">● Tilgang til økonomi på plass <p>Fotballmål:</p> <ul style="list-style-type: none">● Hana skole har muligens tilgjengelig mål, må bare få transportert ned.● Evt. vurdere å bruke penger av Fau kasse● Bruke brevskriv fra elevråd evt klasser om midler til fotballmål til Hana il <p>Trafikk:</p> <ul style="list-style-type: none">● Bruke Fau mail på responskjema	<p>Rektor tar kontakt med Sandnes kommune.</p> <p>Leder følger opp forelder.</p> <p>Leder sjekker opp. Mail sendt uke 44.</p> <p>Sikkerhetsgruppen må få laget et nytt responskjema.</p>
	<p>Info fra rektor</p> <ul style="list-style-type: none">● Miljøsituasjonen går ganske greit, men fremdeles noen saker som jobbes med. Det er observasjoner og dialog med foreldre.● Ansatt 2 nye lærere, 1 har begynt, 1 begynner 02.11. Virker veldig lovende.● Tina jobber ut november.	

	<ul style="list-style-type: none"> • «På sporet» 1.trinn, startet etter høstferien. Lesemåte basert på forskning fra universitetet. 	
	<p>Runden rundt bordet – Status fra hvert trinn med tanke på skole- og læringsmiljø m.m.</p> <p>Foreldregrupper?</p> <p>1.trinn: Går fint, høst aktivitet i skogen.</p> <p>2.trinn: Går fint, hatt høstaktivitet, i tillegg arrangement på halloween , godt oppmøte.</p> <p>3.trinn: Går fint, høstarrangement kansellert pga lite respons.</p> <p>Tilbakemelding fra foreldre på leksehjelp, funker dårlig da det mister det sosiale i friminutt. Finnes det andre alternativ?</p> <p>4.trinn: Går fint, hatt høstaktivitet. Varsler fortsatt problem med rutebuss. Foreldre ringer kolumbuss ved feil.</p> <p>5.trinn: Går fint, ikke hatt høstaktivitet, men lite respons. Tilbakemelding på tur til Gramstad, lærere mistet elever ut av synet og det ble ringt hjem fra elever. Kjekk tur til viten fabrikk.</p> <p>6.trinn: Går fint, hatt høstaktivitet, samling med å se på norske talenter semifinale i klasserom.</p> <p>7.trinn: Lite engasjement, ingen høstaktivitet, ingen så behov.</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Starte oppfølging av vintergrupper, Fau-representanter kan være med å foreslå aktiviteter. • Få tak i de som fremdeles ikke er i spond, og evt. hjelpe dem med å opprette konto.
	<p>Gruppearbeid</p> <p>Gruppearbeid neste møte</p> <p>Har dere innspill hva vi kan arbeide med?</p> <p>Miljø</p> <p><i>Gruppeleder: Line Cecilie Dalheim</i></p> <ul style="list-style-type: none"> - Lage mal og oppskrift for byttekveld. Kontakt Hanne Marie hvis dere trenger hennes innspill. <p>Sikkerhet:</p> <p><i>Gruppeleder: Morten Hommeland</i></p> <ul style="list-style-type: none"> - Lage skisse til responskjema <p>Helse</p> <p><i>Gruppeleder: Hanne Marie Eriksen-Aske</i></p>	<p>Se venstre kolonne for oppgaver. Presenteres på neste møte.</p>

	<ul style="list-style-type: none"> ● Julegodteriposer: se punkt under. ● Julefrokost: se punkt under 	
	<p>Evaluering Åpent hus</p> <p>3. og 6. klasse oppsummerer fra evalueringsskjemaene og informerer.</p> <ul style="list-style-type: none"> ● 96 deltakere + 78 deltakere: 174 barn :) Passe med mat ● Dårlig bingomaskin, bør også ha en ekstra person til bingo, var litt vanskelig for de minste. ● Inn/ut er utfordrende. Hadde en person som slapp inn små grupper av gangen. Fungerte bedre. ● Tydeliggjøre at foresatte har mulighet til å delta. ● Stang til oppheng inne i hallen må sikres skikkelig, evt fjernes. <p>Innspill til endringer fra resten av gruppen.</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Tilbakemelding: Noen religioner feirer ikke haloween, vurdere å bytte navn/invitasjon. ● Vipps fungerer ikke fra barnekonto ● Vurdere bong til neste år ifm. et spond arrangement og kjøp av ekstra bank terminal. ● Pringles på prisliste kr 20 ● System for det glutenfrie ● registerere oppmøte via Spond? ● Kan vi få levert brus fra Berentsen eller lignende? ● Skal barn som ikke vil drikke brus ha med seg drikkeflaske? ● Lite info om hvor ting er og skal være ved opprydding av lokalet. ● Lage opplegg for pant 	<p>Alle kvitteringer inne til Maggi i løpet av denne uken!</p> <p>Ny bingomaskin. Nye bingoark som tar mindre tid.</p> <p>Lage en instruks for rydding/utvask</p> <p>Lage opplegg for pant (sette ut bokser/poser som merkes pant)</p> <p>Kasserer/leder: Sjekke opp i betalingsmåter, bong system, ekstra bank terminal, spond?</p> <p>Få med info fra evalueringsskjema mellomtrinnet.</p>
	<p>Evaluering byttekveld</p> <p>Hanne Marie oppsummerer.</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Lite oppmøte, litt kort frist. ● Noen kom, noen kom med flere klær. Fikk bort en del. ● Noen mente tøy var nylig mistet, høre med skolen om bedre løsning på gjenglemt tøy. 	<p>Miljøgruppen planlegger neste arrangement på byttedag.</p> <p>Leder kontakter skole ang. bedre løsning på gjenglemt tøy. Felles rutine, info på nettsiden?</p>

	<ul style="list-style-type: none"> ● Mye gode tilbakemelding på dette arrangementet! ● Klær etter arrangementet går til Hjerte for Sandnes, ikke Fretex. 	
	<p>Økonomi</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Mangler innbetaling fra Zettle i 2022 og 2023, kontonummer mangler. Har ikke sjekket hvordan det er med Vipps. ● Innlogging Vipps og Sandnes sparebank ok. ● Forslag om å bytte bank til Sparebank 1 og få bankkort. Lette innsetting av kontanter og kvitteringer som må tilbakebetales. ● Sjekke opp om vi kan få konto/evt faktura. hos rema 1000 og storcash for å lette innkjøp til arrangementet. Mindre arbeid på arrangør og kasserer. ● Elever ønsker seg flere brettspill. Mange har som de ikke bruker i hjemmet, Be skolen sende ut transponder melding til foreldre om noen har brettspill som ikke brukes som skole kan arve til klassene. ● Sjekke opp om det er mulig å søke tilskudd/støtte til innkjøp hos eksterne grupper. ● Har penger på konto (55000+penger fra åpent hus), noen gode tiltak som kan komme elevene til gode hver dag? Innspill fra elevrådet? <p>Innkjøp:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Merkelapper ● Enda en bankterminal ● Labelmaker ● 1 x ikea koketopp induksjon ● Julebelysning skole (2 x store snøkrystaller) ● Forballmål?!? ● 4.trinn ønsker basketball nett ● Ballpumpe? 	<p>Leder sjekker opp med Zettle.</p> <p>Kassererer / leder sjekker opp</p> <p>Leder sjekker opp</p> <p>Rektor sender ut melding på Transponder ang. brettspill.</p> <p>Kasserer sjekker opp</p> <p>Leder tar videre til elevrådet.</p>

	<p>Julefrokost Opplegg? Maler? Dato?</p> <ul style="list-style-type: none"> Helsegruppen sjekker opp og lager mal 	<p>Helsegruppe sjekker opp, og lager en felles mal som foreldregruppene kan bruke.</p>
	<p>Godtepose jul Opplegg? Maler? Dato?</p> <ul style="list-style-type: none"> Helsegruppen sjekker opp og lager mal 	<p>Helsegruppe sjekker opp, og lager en felles mal. Hjørdis kan komme med innspill fra tidligere. Poser og juleklistremerker blir kjøpt på Norengros (det står noen på FAU-lageret, men vi trenger flere.</p> <p>Helsegruppe må kjøpe inn godteri da det er planlagt å pakke godteposer neste FAU møte.</p>
	<p>17. mai Nestleder bortreist, hvem ta hennes plass? Vi har ikke lengre klassekontakter, mangler da noen i forhold til instruks. Hvordan løse dette bra?</p> <ul style="list-style-type: none"> 17. Mai komite: Observert veldig berusede mennesker i 2022, oppleves sjenerende for andre. Send ut melding i forkant ang. rusfritt arrangement? 17. mai: skole dele ut bonger i forkant til elever med dårlig råd? 17. mai: hvem flagger? Ringe korps 	<p>FAU-representanter 1. og 5. klasse leser gjennom 17. mai instruks og noterer seg evt. spørsmål de må ha. Oppstart komite januar. Filer ligger i 17. mai mappen, i mappen nyeste fra Peggy.</p>
	<p>Eventuelt?</p> <ul style="list-style-type: none"> Utleie av FAU sitt utstyr. FAU har ikke interesse for å leie ut til andre enn aktiviteter til elevene på skolen. Vi lager en liste/info skriv over utstyr som kan lånes ut til foreldregruppene. I skolens lokaler. Pakking av godteposer og rydding av FAU rommet Pakking av godteposer neste FAU møte 29.11 Rydding av FAU rom FAU møte i januar 	<p>FAU-lager ryddes i januar 2024. Da setter leder/nestleder opp liste.</p> <p>Helsegruppe må kjøpe inn godteri</p> <p>Leder ber om innspill fra elevrådet.</p>

	<ul style="list-style-type: none">• Se litt på løsninger ang. refleksbruk, hvordan motivere barna. F.eks flere delmål	
--	---	--